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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Matilda Ernkrans (S)

2020/21:3109 Vikten av verksamhetsförlagd utbildning 

Vårdförbundet Student genomförde nyligen sin årliga enkät om sin 
verksamhetsförlagda utbildning, VFU. Många uppger att de är nöjda i sin 
helhet men vad som är oroväckande är att årets enkät visar på att nästan en 
fjärdedel av studenterna överväger att byta yrke efter sin VFU och att andelen 
som inte ens får en VFU har ökat.

Fler söker sig till sjuksköterskeprogrammet, vilket är oerhört positivt, men när 
siffror visar på att andelen studenter som känner sig förberedda på praktiska 
moment har minskat från 65 procent till 41,4 procent måste situationen tas på 
allvar.  

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Matilda Ernkrans:

 

Hur avser statsrådet att följa upp de verksamhetsförlagda utbildningarna så att 
hälso- och sjukvården får studenter med tillräcklig VFU för att klara examen?  

………………………………………

Ulrika Jörgensen (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-03
Besvaras senast
2021-06-16 kl. 12.00


